
Zápis ze schůze představenstva BDV konané 5.9. 2012 
 

 
Přítomni:  Macháček, Havlík, Rojíček, Dousek 
  Hrabal,   –  KRK 

 
 

1. Představenstvo BD obdrželo čtyři nabídky na opláštění strojoven. K dalšímu 
jednání byla vybraná společnost Kasten a pan Vančo, který vloni realizoval 
opravu podest.  

 
2. PT, a.s. zaslala k odsouhlasení odběrový diagram na rok 2013. 

Představenstvo BD se na základě odběrů z předchozích období rozhodlo 
snížit závazně objednané množství tepla, které se musí, i když se neodebere, 
zaplatit.  

 
3. Představenstvo BD bylo osloveno společností CenTrio, která má zájem přivést 

do našich objektů optickou síť. Přívod do objektů a rozvod ve společných 
prostorách je bezplatný. Touto optickou sítí bude přiveden internet, kabelová 
TV a telefon. Jedná se o možnost vytvoření konkurenčního prostředí pro UPC. 
Koncový zákazník (byt) platí službu podle zvolené nabídky.  
 

4. Představenstvo BD připomíná, že nebytový prostor v 1078 je volný 
k opětovnému pronájmu. 
 

5. Představenstvo žádá všechny, kdo ještě neuhradili nedoplatky za služby za 
rok 2011, aby tak neprodleně učinili. 
 
 

 
Pravidelné konzultační časy pro všechny členy BDV ve 20.00-20.10,  příp. déle,  
v konzultační místnosti MANDL 1077/6 : 
 
12. 9. p. Rojíček 
19. 9. p. Dousek 
26. 9. P. Macháček 
 
Příští pravidelná schůze představenstva BDV je ve středu 3. 10. 2012  
ve 20.00 hodin.   
 
 
 

Zapsal:  Macháček 
 

 
 

Sledujte i webové stránky družstva na  www.bdchudenicka.estranky.cz 


